## ملخص تقرير لجنة المراجعة عن نتائج أعمالها عن الفترة المالية المنتهية في ٢٠٢٤

بناء على المادة السابعة من قواعد القيد ببورصتي القاهرة والاسكندرية وعلى قرار مجلس إدارة شركة مجموعة طلعت مصطفى القابضة TMG Holding بجلسته التي عقدت في ٢٨ أكتوبر ٢٠٠٨ والخاص بتشكيل لجنة المراجعة وتحديد إختصاصاتها فقد قامت لجنة المراجعة لشركة مجموعة طلعت مصطفى القابضة TMG خلال الفترة بالأعمال التالية :

- ١- تم مناقشة مدى التزام الشركة بقواعد ومعايير الحوكمة ومناقشة اخر تشكيل لمجلس الادارة.
- ٢- تم مناقشة الإجراءات التي اتبعت لإعداد القوائم المالية عن الفترة المالية المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٤، وفقاً
  لمعايير المحاسبة المصربة الجديدة، وتعديلاتها.
  - ٣- تم مناقشة التحقق من قيام إدارة الشركة بتوفير كافة البيانات والمعلومات للسادة مراقبي حسابات الشركة .
    - ٤- تم مناقشة السياسات المحاسبية المطبقة بالشركة وفقاً لمعايير المحاسبة المصرية.
      - ٥- تم مناقشة خطط إدارة المراجعة الداخلية وإجراءتها للفترة القادمة.

الدكتور / هانى سرى الدين رئيس لجنة المراجعة TO POLICE OF THE PARTY OF THE P

القاهرة في ٦ أغسطس ٢٠٢٤

## Summary of the Audit Committee's Report on its activities for the financial period ending on 30 June 2024

Based on Article VII of the listing rules of the Cairo and Alexandria Stock Exchanges and the decision of the Board of Directors of Talaat Moustafa Group Holding (TMG Holding) in its session held on October 28, 2008, regarding the formation of the Audit Committee and the determination of its responsibilities, the Audit Committee of TMG Holding carried out the following activities during the period:

- 1. Discussed the company's compliance with governance rules and standards and reviewed the latest formation of the Board of Directors.
- 2. Reviewed the procedures followed in preparing the financial statements for the financial period ending on June 30, 2024, in accordance with the new Egyptian Accounting Standards, their amendments.
- 3. Verified that the company's management provided all necessary data and information to the company's auditors.
- 4. Discussed the accounting policies applied by the company in accordance with the Egyptian Accounting Standards.
- 5. Reviewed the plans and procedures of the Internal Audit Department for the upcoming period.

Chairman of the Audit Committee Prof. Dr. Hany Sarie El-Din

Cairo, 6 August 2024